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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés!

Dr. Kövér T	kkzló úr
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről "szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

"Ellenőrizték, hogy került-e Magyarországra is az Ikes rákkeltőanyagot tartalmazó
. termékeitő ?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

November 22-én arról számolt be a portfolio.hu, hogy egy technológiai hiba
következtében rákkeltő anyag kerülhetett az Ikea több termékébe . A vállalat több országban
azonnal leállította a szóban forgó termékek árusítasát, Magyarországon azonban azóta sem, holott
az első hírek szerint hazánk is az érintett országok között volt . Az Ikea magyarországi PR
ügynöksége a hír megjelenése után pár órával közleményben közölte, hogy az érintett terméke k
"nem kerültek a magyarországi áruházakba, azok a logisztikai folyamat korábbi pontján
kiszűrésre kerültek", így nincs ok az aggodalomra .

Kérdezem ezért Miniszter urat :

1. A Nemzeti Fogyasztóvédelmi Hatóság feladatait 2017 . január 1-el megőrőklő Nemzeti
Fejlesztési Minisztérium ellenőrizte, hogy került-e Magyarországra is az Ikes rákkeltő anyagot
tartalmazó termékeiből? Pontosan mikor és hogyan ellenőrizték a magyarországi Ikea álta l
forgalmazott termékeket?

2. Indult bármilyen vizsgálat az üggyel összeCuggésben? Ha igen, az milyen eredménnyel zárult?

Budapest, 2017. december 6 .

Tisztelettel :

Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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